

NEIGHBOURHOOD WATCH BULLETIN

This bulletin is issued by the Wellington Community Police Centre, located at 1064 Wellington Street West. It is designed to inform residents about activities carried out by the Ottawa Police Service and measures that can be taken by residents to promote greater personal and community safety and security.

Le français suit

1. New OPS chief starts October 28

2. Police Memorial Service, September 29

1. New OPS chief starts October 28

The Ottawa Police Services Board wishes to advise the community that Mr. Peter Sloly, the new Chief of the Ottawa Police Service, will officially take on his new role effective October 28, 2019.

He will be sworn-in privately on October 28 so he can begin his duties immediately however a more formal and public swearing-in, called the change of command ceremony, will take place at a later date, that is yet to be determined.

Biography of Peter Sloly

Peter Sloly is currently a Partner at Deloitte where he is the national “Security & Justice” leader. He is a trusted and respected strategic advisor to private and public sector executives helping them to increase organizational efficiency as well as to improve public safety, service, trust and value. Prior to joining Deloitte, Mr. Sloly was a 27-year veteran member of the Toronto Police Service who attained the rank of Deputy Chief of Police. He is a graduate of the FBI National Academy and served two tours of duty in the United Nations Peacekeeping Mission in Kosovo. He has received many awards including: Officer of the Order of Merit “Police Forces” Medal, the United Nations Peacekeeping medal, the Canadian Peacekeeping Medal, the Police Exemplary Service Medal and the Queen’s Jubilee Medal. Mr. Sloly has a Masters of Business Administration and a Bachelor of Arts in Sociology. In the 1980s, Peter Sloly played professional soccer and was a member of the Canadian Men's National Soccer Team. He is married with two children.

The Ottawa Police Services Board is the civilian body responsible for governing the Ottawa Police Service. It is responsible for ensuring the provision of adequate and effective police services to City of Ottawa residents.

2. Police Memorial Service, September 29

For information about Memorial Service events, please visit the Canadian Police Association web site at cpa-acp.ca/memorial/2019-memorial-service-event.

1. Nouveau chef du SPO prendra ses fonctions le 28 octobre

2. Service commémorative 2019 le 29 septembre

1. Nouveau chef du SPO prendra ses fonctions le 28 octobre

La Commission de services policiers d'Ottawa désire aviser la communauté que M. Peter Sloly, nouveau chef du Service de police d'Ottawa, prendra officiellement ses nouvelles fonctions le 28 octobre 2019.

Une assermentation se déroulera en privé le 28 octobre afin que M. Peter Sloly puisse exercer ses fonctions immédiatement. Une cérémonie publique et plus officielle appelée « Cérémonie de passation de commandement » aura également lieu à une date ultérieure qui n'a pas encore été fixée.

Biographie de Peter Sloly

À l'heure actuelle, Peter Sloly est associé chez Deloitte, où il est leader national du groupe Sécurité et justice. Conseiller stratégique fiable et respecté des cadres du secteur public et du secteur privé, il les aide à accroître leur efficacité organisationnelle, à améliorer la sécurité du public et le service, à susciter sa confiance et à renforcer les valeurs. Avant d'entrer chez Deloitte, M. Sloly, un ancien combattant, est resté 27 ans au service de police de Toronto, où il a atteint le poste de chef adjoint. Diplômé de la FBI National Academy, il a été affecté à deux reprises à la mission de maintien de la paix des Nations Unies au Kosovo. Il a reçu de nombreux prix dont : la médaille d'Officier de l'Ordre du mérite des corps policiers, la médaille du maintien de la paix des Nations Unies, la Médaille canadienne du maintien de la paix, la Médaille de la police pour services distingués et la Médaille du jubilé de la reine Élisabeth. M. Sloly possède une maîtrise en administration des affaires et un baccalauréat en sociologie. Dans les années 1980, Peter Sloly a été joueur de soccer professionnel et a été membre de l'équipe canadienne masculine de soccer. Il est marié et père de deux enfants.

La Commission de services policiers d'Ottawa est l'organe civil responsable de la gouvernance des services policiers municipaux. Il lui incombe d'assurer une prestation adéquate et efficace de services policiers aux résidents d'Ottawa.

2. Service commémorative 2019 le 29 septembre

Des renseignements qui traitent aux événements du Service commémorative sont disponible sur le site web de l'Association canadienne des policiers à cpa-acp.ca/fr/la-commemoration/service-commemoratif-2016.

Key contacts / Des contacts clés

Emergency / Urgence : 9-1-1

Non-emergency reports / pour une non-urgence : 613-236-1222

- **TTY 613-760-8100**
- **ottawapolice.ca/onlinereporting**
- **ottawapolice.ca/declarationenligne**

Crime Stoppers / Échec au crime : 1-800-222-8477 (TIPS)

- **crimestoppers.ca**
- **echecaucrime.ca**